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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 22 januari 2024 
Plats: sammanträdesrum Stora Essingen, Tekniska nämndhuset 
Fleminggatan 4 
 
Närvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Birgitta Dangården, SPF 
Roger Andersson, PRO 
Björn Sundström, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Birgitta Thulin, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
Marie Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
Ing-Marie Åslund PRO 
 
Övriga medverkande: 
Elmi Yusuf Mohamad, digital fixare § 3 
Lena Slotte, avdelningschef  
Tero Tegel, biträdande avdelningschef 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
 
Justeras: 
Anders Lidbeck (SPF), Roger Andersson (PRO) 
            
§ 1 Konstituering pensionärsrådet år 2024 
Pensionärsrådet konstituerar sig för år 2024. Anders Lidbeck väljs 
till ordförande och Roger Andersson till vice ordförande.  
 
§ 2 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning 
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 3 Val av ordförande samt justerare 
Anders Lidbeck väljs till ordförande och utses att tillsammans med 
Roger Andersson justera dagens protokoll. 
 
§ 4 Genomgång av iPads, hur de fungerar och uppdateras, Elmi 
Yusuf Mohamad 
Elmi Yusuf redogör för funktionen digital fixare. Presentationen 
biläggs protokollet.   
 
För uppkoppling till internet på Tekniska nämndhuset ska wifi 
”StockholmEnroll” användas. Appen för Meeting plus fungerar 
numera endast för förtroendevalda. För att få åtkomst till 
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nämndhandlingarna uppmanas ledamöterna använda sig av den 
webbaserade adressen: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-
stadsdelsnamnd 
 
§ 5 Information från stadsdelsförvaltningen 
Lena Slotte redogör för det senaste inom äldreomsorgsavdelningen. 
En miljösekreterare är anställd för att detta år stödja projektet 
Hållbar äldreomsorg. Syftet med projeket är att minska 
äldreomsorgens klimat- och miljöpåverkan samt minska 
användningen av hälsovådliga ämnen och kemikalier. En 
projektledare/samordnare är anställd för år 2024 arbeta med att 
kartlägga behovet av stöd hos medarbetare för att de ska uppnå 
kraven för skyddad yrkestitel för undersköterskor. 
 
1 februari övergår vård- och omsorgsboendet S:t Erik till egen regi i 
enlighet med tidigare nämndbeslut. Charlotta Wallström är 
enhetschef, ansvarig chef på plats är biträdande enhetschef Anna 
Simonsson. 
 
Tero Tegel redovisar hur samverkan mellan utförare, hemsjukvård 
och biståndshandläggare går till. Presentationen biläggs protokollet.  
 
§ 6 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 25 januari 
 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1-6 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 7 Svar på medborgarförslag om offentligt piano 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag.  
 
Ärende 8 Verksamhetsplan 2024 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens synpunkter och förslag.  
 
Ärende 9 Samråd för Ångtvätten 16 m.fl. på Stora Essingen 
Pensionärsrådet saknar inplanering av seniorlägenheter.  
 
Ärende 10-15 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 16-20  
Ingen dokumentation. 
 
 
§ 7 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Ärende ”Svar på skrivelse om neddragning i kollektivtrafiken” 
planeras till nämnden i februari. Pensionärsrådet lyfter att de är 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd
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negativa till att busshållplatsen utanför Bolinders plan 1 föreslås 
ställas in. Hållplatsen är viktig ur ett tillgänglighetsperspektiv med 
anledning av att flera äldreomsorgsverksamheter befinner sig där 
(Serafens- vård- och omsorgsboende, Pilträdets servicehus samt 
Baltzars träfflokal för seniorer). Pensionärsrådet hänvisas till att 
kontakta Regionen för att lämna in sina synpunkter. 
 
§ 8 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
- 
 
§ 9 Övrigt 
På föregående möte lyfte pensionärsrådet att det är väldigt kallt på 
Fridhemmet, pensionärsrådet undrar hur det har gått. Lena Slotte 
informerar om att ärenden gällande fastigheten felanmäls till 
fastighetsbolaget Micasa men har inte kännedom om hur de har 
hanterat ärendet.  
 
Varje år delas en broschyr om pensionärsrådet ut till 
pensionärsföreningarna, vård- och omsorgsboendena, Baltzars 
träfflokal samt biståndshandläggarna. Till nästa möte ska 
pensionärledamöterna inkomma med uppgift om hur många 
exemplar respektive pensionärsförening vill ha. Inga ändringar i 
broschyren önskas förutom att uppdatera med rätt sakuppgifter 
såsom år.  
 
Pensionärsrådet lyfter att det vore om bra den årliga 
informationsdagen på Baltzars träfflokal lyfter vart man vänder sig 
för hjälp av äldreomsorgen. Tero Tegel tar med sig detta till 
ansvarig chef.  
 
SeniorNet är en obunden ideell förening som hjälper seniorer att 
använda digital teknik. Seniornet kommer få en dragning av hur 
Kungsholmens stadsdelsförvaltning samt staden i stort, arbetar med 
digitalisering. För att gå på SeniorNets möten behöver man vara 
medlem. Länk till SeniorNet på Kungsholmen:  
https://kungsholmen.seniornet.se/ 
 
Pensionärsrådet skickar ut sammanställning av kontaktpersoner för 
äldreomsorgens verksamheter till Elin Sundberg för vidare 
expediering till ansvariga chefer.  
 
Pensionärsrådet önskar information om färdplanen för 
äldreomsorgen när den är uppdaterad.  
 
Önskemål lyfts att få en uppföljning av hur medlen för 
äldreomsorgslyftet används. Förvaltningen tar med sig detta. 

https://kungsholmen.seniornet.se/
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Planering av gäster och teman 2023: 
- Dietist  
- Ny äldreombudsman  
- Ordförande samt vice ordförande i nämnden, april 
- Micasa 
- Äldrevänlig stad, februari 
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